
|            سه شنبه|16 بهمن 1403|شماره 6628| www.siasatrooz.ir | info@siasatrooz.ir @siasatroozاقتصادی 4
بانكداری دیجیتال، یكی از مهمترین 

 مزیت های رقابتی برای جذب 
و تجهیز منابع

مدیرعامــل بانک صنعــت و معــدن در همایش 
سفیران دیجیتال این بانک که در آستانه دهه فجر 
و سالروز پیروزی شــکوهمند انقلاب اسلامی و به 
منظور تبیین سیاســت های حــوزه دیجیتال این 
بانک برگزار شد، اظهار داشت: بانکداری دیجیتال، 
یکی از مهمترین ابزارها و مزیت های رقابتی برای 

جذب و تجهیز منابع است.
شــایان در این همایش که با حضور اعضای هیأت 
مدیره، مدیران و کارشناسان حوزه تحول دیجیتال 
ایــن بانک و شــرکت ایران اکســیکو روز شــنبه 
ســیزدهم بهمن ماه در محــل مجموعه فرهنگی-
آموزشــی دارآباد این بانک برگــزار گردید، ضمن 
تبریک فرا رســیدن ایام پیروزی انقلاب اسلامی و 
اعیاد خجسته شعبانیه بیان داشت: امروزه بانکداری 
دیجیتال و هوشمندسازی فرآیندهای مالی در دنیا 
با ســرعتی فزاینده در حال پیشرفت است و بانک 
هــا ناگزیرند برای ادامه فعالیــت در فضای رقابتی 
بانکداری کنونی برای توسعه خدمات غیر حضوری 
و دیجیتالــی گام های بلندی بردارند، چراکه زمان 
برای مشــتریان ارزشمند است و بانک هایی موفق 
تر هستند که سرعت ارائه خدمات را افزایش دهند.
وی افزود: رســالت اصلی بانک، تجهیز منابع است 
و این مســأله به ارتقای سیســتم ها و فرآیندها و 
تحــول دیجیتال گره خورده اســت و این بانک به 
دلیل محدودیت تعداد شــعب نیازمند آن است که 
از طریــق ارائه محصولات دیجیتالــی و کاملًا غیر 
حضوری به مشــتریان خود خدمت رســانی کند 
در این راســتا از »طرح نوبــان به عنوان یک طرح 
پیشرو« رونمایی کردیم و امیدواریم بتوانیم تمامی 
خدمات بانکی را به صورت کاملًا غیر حضوری و از 
طریق پلتفرم های بانکداری دیجیتال ارائه نماییم.

وی با اشاره به اهمیت موضوع برندینگ در صنعت 
بانکداری بیان داشــت: این بانک از منظر تاریخی 
سهم بسزایی در رشد اقتصادی و صنعتی کشور ایفا 
کرده است؛ بنابراین میبایست متناسب با این شأن 
درخور و شایســته در حوزه تولید و اشتغال کشور 
طی مســیر نموده و در معرفی برند خود به عنوان 
تنها بانک تخصصی-توســعه ای در سپهر صنعت و 

معدن کشور حضور فعال تری داشته باشد.
مدیرعامــل همچنین در جمع همــکاران خود به 
بحث معیشــت و رفاه کارکنان اشاره کرد و عنوان 
داشــت: در صدد هستیم تا با اســتفاده از ظرفیت 
های موجود توجه ویژه ای به حوزه سرمایه انسانی 
بانک به عنوان رکن اصلی تحول آفرین در سازمان 
معطــوف نماییم و بــرای بهبود معیشــت و رفاه 
همکاران اقدام نماییم. در همین راستا از مشاوران 
و پیمانــکاران خبره در این حــوزه دعوت به عمل 
آورده ایــم تا کار را به بهترین نحو ممکن به انجام 

برسانیم.
امیرهوشــنگ عصــارزاده عضو هیــأت مدیره این 
بانک نیز در همایش یادشــده بر ضرورت توجه به 
بانکداری دیجیتال تأکید کرده و عنوان داشت: در 
هیچ نقطه از کشور نیست که بانک صنعت و معدن 
در آنجا طرح های صنعتی بزرگ و زیرســاختی را 
تأمین مالی نکرده باشــد و ایــن امر نمایانگر نقش 
مؤثر بانک و مســؤلیت خطیری است که بر عهده 
یکایک ما قرار دارد. وی ادامه داد: شرایط اقتصادی 
امروز کشور به گونه ای است که باید مدل کسب و 
کار بانک، جریان های ورود منابع و نحوه تسهیلات 

دهی مورد بازنگری قرار گیرد.
عصارزاده خاطرنشان کرد: گردش مالی عظیمی در 
بخش صنایع و معادن کشــور وجــود دارد و بانک 
صنعت و معدن نیز بسیاری از این طرح های بزرگ 
را تأمیــن مالی نموده؛ اما مشــاهده می کنیم که 
سهم بانک از این گردش مالی به میزان مورد انتظار 
نیســت؛ بنابراین باید از حالت انفعال خارج شده و 
ابتکار عمل را به دســت بگیریــم و با ارائه خدمات 
کاملاً  دیجیتالی و غیر حضوری رغبت شرکت های 
بزرگ به همکاری با بانک را افزایش داده و ســهم 
مناســبی از گردش مالی بخش صنعت و معدن را 

به دست آوریم.

 افتتاح دبیرستان پاسارگاد
 آغاز فصلی نو در آموزش 

منطقه نصرت آباد استان قزوین
بانــک پاســارگاد در ادامه حمایت هــای فرهنگی 
خود در حوزه مســئولیت های اجتماعی و با هدف 
توسعه فضاهای آموزشــی در نقاط مختلف کشور، 
دبیرســتان »پاســارگاد« را در روستای نصرت آباد 

استان قزوین، افتتاح کرد.
آئین افتتاح دبیرســتان پاسارگاد، در روز پنج شنبه 
مورخ 11بهمن ماه 1403 مصــادف با دهه فجر، با  
حضور مجید قاسمی "مدیرعامل بانک پاسارگاد"، 
علی رحمانی "معاونت اقتصادی اســتان قزوین"، 
البرز"،  فرماندار شهرســتان  قاســمی"  ارســلان 
حسنعلی اصغری "مدیر کل آموزش استان قزوین"، 
ابراهیــم ســعادت فر "مدیرکل نوســازی مدارس 
استان قزوین"، تنی چند از مدیران استانی، برخی 
از مدیران عالــی بانک پاســارگاد و اهالی محترم 
روســتای نصرت آباد برگزار شد. لازم به ذکر است 
بانک پاســارگاد همواره مسئولیت های اجتماعی را 
رویکردی متعالی برمی شمارد و به صورت پیوسته، 
اقدامات و فعالیت های متنوع و گســترده ای را در 
این راستا انجام می دهد. فعالیت های مدرسه سازی 
به دلیل اهمیت بالای آن در رشد و توسعۀ فرزندان 
عزیزمان و تاثیر مستقیم در آبادانی و آینده کشور 
از کانون های اصلی توجه این بانک در زمینۀ ایفای 

مسئولیت های اجتماعی می باشد.

گزارشاخبـــار
معــاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار تهران افزایش 
قیمت نان در ســال آینده را کذب محــض عنوان کرد و 
گفت:هیــچ صحبتــی در خصــوص افزایــش قیمت نان 

نداشته ایم.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار تهران با اشاره به 
مصوبه جدید ســران سه قوه مبنی بر تشــدید برخورد با 
نانوایان متخلف، گفت: افزایش قیمت نان در ســال آینده 
کــذب محض است.حشــمت الله عســگری در واکنش به 
انتشار خبری در خصوص افزایش قیمت نان در سال آینده 
اظهار کرد: هیچ صحبتــی در خصوص افزایش قیمت نان 
نداشته ایم و خبرهایی مبنی بر افزایش قیمت نان در سال 
آینده کذب محض اســت.معاون هماهنگی امور اقتصادی 
اســتاندار تهــران تاکید کرد: آنچه مطرح هســت افزایش 
قیمت تضمینی خرید گندم در سال آینده است، با مصوبه 
جدید ســران ســه قوه برخورد با نانوایان متخلف تشدید 
خواهد شد و این افراد دو تا پنج برابر جریمه خواهند شد.

حشمت الله عسگری در گفت وگو با ایرنا اظهار کرد: اکنون 
قیمت آرد توزیع شــده در نانوایی ها با ســه قیمت انجام 
می شود که به همین دلیل شاهد چندگانگی در قیمت نان 
هستیم.به گفته وی، البته با قیمت جدید گندم برای سال 
آینده، دوباره قیمت ها دچار تغییر می شــود و با این شکل 
در عمــل پنج تا ۶ مدل قیمت بــرای آرد مواجه خواهیم 
شد.عســگری افزود: این چندگانگــی قیمت آرد در تهران 
همچنین نظارت و بازرســی از نانوایان را ســخت می کند 
و در عیــن حال، امکان تخلف را بــرای نانوایان به حداکثر 

می رساند.
معاون اقتصادی اســتانداری تهران ادامه داد: با راه اندازی 
سامانه »نانی نو« که به منظور نظارت بر نانوایان و با هدف 
مدیریت در مصرف آرد ایجاد شــد، در عمل امکانی فراهم 
شد که آرد از شــبکه خارج نشود تا بتوان آرد مصرفی در 
داخل شــبکه مدیریت شــود اما پس از ۲ تا ســه سال از 
ایجاد این ســامانه، کماکان مصرف آرد در ســطح کشور 
هیچ تغییری نکرده و شاهد نارضایتی در زمینه قیمت نان 

هستیم.وی تاکید کرد: برای برون رفت از این وضعیت بهتر 
اســت قیمت آرد را یکسان ســازی کرد که اگر آزادسازی 
انجام شــود اوضاع بهتر خواهد شــد، البتــه این اقدام در 
اختیار دولت اســت اما براســاس ظرفیت های قانونی که 

وجود دارد باید قیمت آرد را از این چندگانگی خارج کنیم. 
این کار در ســتاد تنظیم بازار و ستاد ساماندهی آرد و نان 

مطرح شده است.
وی یادآور شــد: تمام تلاش این اســت که با نانوایی های 

پرُتخلــف برخورد شــود، تاکنون با اســتفاده از جریمه با 
نانوایــان برخورد می شــد امــا اکنون ۲ اتفــاق افتاده که 
بازدارندگــی تصمیمات ما در حوزه آرد و نان را حداکثری 
می کند یکی اینکه آرد مشــمول قانــون قاچاق کالا و ارز 
می شود، پیشتر اگر تخلف می کردند فقط مشمول جریمه 
می شدند و بازداشت و مجازات کیفری در انتظار این افراد 

نبود.
عســگری اضافه کرد: اما اکنون در ستاد قاچاق کالا و ارز 
تصویب شده که موضوع آرد هم مشمول قانون قاچاق کالا 
و ارز شــده است بنابراین اگر کسی به موضوع آرد خارج از 
شبکه ورود کند حتما مجازات کیفری و بازداشت برای آن 
فرد لحاظ خواهد داشــت. این بدین معنا است اگر نانوایی 
به هر دلیل پخت نمی کرد و آرد را آزادفروشــی می کرد در 
نهایــت یک جریمه برای نانواهای مختلف تعیین می شــد 
و بازداشــتی در کار نبود اما اکنون این تخلفات مشــمول 
مجازات کیفری شــده و به قانون تبدیل شده است.معاون 
اســتاندار تهران ادامه داد: از این پس اگــر نانوایان آرد را 
از شــبکه خارج کنند حتما مجازارت کیفری و بازداشــت 
در پی خواهد داشــت و این موضوع بســیار مهم و اثرگذار 

خواهد بود.
به گفته وی، اقدام دیگر این اســت که میزان جرایمی که 
اکنون بر اســاس قانون برای این نانوایان اعمال می شــود 
تاکنــون عددی نبود که نانوا را مجاب کند که آن تخلف را 
تکرار نکند، به عنــوان نمونه نانوای متخلف با یک جریمه 
محکوم می شــد اما پرداخت این جریمه را به مردم منتقل 
می کرد و ســعی داشت با گرانفروشــی نان، این جریمه را 
پرداخت کند.عسگری اظهار کرد: اما اکنون سران سه قوه 
تصویب نامه ای را ابلاغ کردند که براساس آن جرایم نانوایان 
متخلف ۲ تا ۵ برابر قانون اعمال می شــود یعنی در برخی 
مواقع تا 10 برابر هم جریمه می شوند و از تاریخ 13 بهمن 
ماه این موضوع به ما ابلاغ شــده اســت که در این زمینه 
نانوایان متخلف بدانند جریمه ســنگین است و نمی توانند 

آن را به راحتی پرداخت کنند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار تهران:

 نانگراننمیشود

مدیر عامل شــرکت ارتباطات زیرســاخت در حاشــیه 
رویــداد "ایران کریدور" گفت: هــدف ما در این رویداد 
این بود که ایران را بــه عنوان کریدور دیجیتال منطقه 
برای ارتباطات بین کشــورهایی که در منطقه ما حضور 

دارند معرفی کنیم.
به گزارش ایســنا،  رویداد "ایــران کریدور" به میزبانی 
شــرکت ارتباطات زیرساخت کشــور و با هدف معرفی 
زیرســاخت های ارتباطی ایران به عنوان مسیری امن و 
مطمئن بــرای ترانزیت داده در دبی برگزار شــد. گفته 
 capacity شــده این رویداد یک روز قبــل از اجلاس
برگزار می شود و حدود 140 شرکت برای حضور در آن 
ثبت نام کرده اند.در این راستا، بهزاد اکبری - مدیرعامل 
شرکت ارتباطات زیرســاخت - در حاشیه رویداد ایران 
کریــدور اظهار کــرد: هدف ما در این رویــداد این بود 
کــه ایران را بــه عنوان کریدور دیجیتــال منطقه برای 
 ارتباطات بین کشــورهایی که در منطقه ما حضور دارند 

معرفی کنیم.
وی افزود: همچنین ارتباطات شرق به غرب، چین، هند 
به اروپا و شــمال به جنوب پتانسیل هایی است که ایران 
دارا بــوده و در این رویداد تــلاش کردیم ظرفیت های 
کشــورمان را معرفــی و در این زمینه اعــلام آمادگی 
کنیم.   مدیرعامل شرکت ارتباطات زیرساخت همچنین 
در رویــداد ایران کریدور با اشــاره به زیرســاخت های 
پیشرفته ایران، پیشنهاداتی برای همکاری های مشترک 

در حوزه های انتقال داده، توسعه کابل های زیردریایی و 
ایجاد مراکز داده ارائه داد.

اکبــری در ابتدای ســخنرانی خود با اشــاره به جایگاه 
تاریخی ایران به عنوان مرکز تجارت و تبادلات فرهنگی، 
گفت: امروز ایران آماده اســت تا نقش مشابهی در عصر 
دیجیتــال ایفا کند. آینده اقتصاد دیجیتال در منطقه ما 
به زیرســاخت های دیجیتالی قوی، پایدار و امن وابسته 
است.وی افزود: ایران کاملًا متعهد است تا زیرساخت ها 
و منابع خود را برای توانمندسازی اکوسیستم دیجیتال 
منطقه به اشــتراک بگذارد. ایــن رویداد با همین هدف 

سازماندهی شده است.
معاون وزیر ارتباطات با اشاره به چالش های فعلی منطقه 
گفت: در حال حاضر، بیشتر ترافیک اینترنت مصرف شده 
در خاورمیانــه از خارج از منطقه، به ویژه از اروپا، تأمین 
می شــود و کمتر از 10 درصد از ترافیک مصرف شده به 

صورت محلی سرویس دهی می شود.
مدیر عامل شــرکت ارتباطــات زیرســاخت ادامه داد: 
پیش بینی می شــود تا ســال ۲030، مصــرف ترافیک 
اینترنــت در خاورمیانــه با نرخ رشــد ســالانه مرکب 
)CAGR( حــدود 30 درصد افزایــش یابد و به بیش از 
۶00 ترابیت بر ثانیه برســد. برای پاســخ بــه این نیاز، 
باید سهم بیشــتری از ترافیک منطقه ای را با گسترش 
و اتصال زیرســاخت های ارتباطی کشــورهای منطقه، 

محلی سازی کنیم.

معرفی ظرفیت های ایران به عنوان کریدور دیجیتال منطقه
14 بهمــن ماه 1403 مجمع عمومــی فوق العاده بانک 
پارسیان با حضور ۷۷.۶۸ درصد  سهامداران برگزار شد. 
در این مجمع گزارش مدیرعامل بانک پارسیان، سوالات 
ســهامداران و نیز  تصویب دســتور جلسه مجمع مورد 

بررسی قرار گرفت:
در مــدت مدیریت آقــای شــکرخواه، مدیرعامل بانک 
پارســیان؛ فروش اپال، خروج از بنــگاه داری، اختلاف 
ارزی با بانک مرکزی، طبقه بندی سیســتمی دارائی ها 
برای نزدیک شدن به ذخایر مدنظر بانک مرکزی، مثبت 
شــدن کفایت سرمایه، مثبت شــدن بازار بین بانکی و 
برنامه اصلاح ســاختار مالی بانک انجام شــد.مدیرعامل 
عنوان کرد که تکلیف قانونی آن است که مجمع عمومی 
برای تصویــب برنامه افزایش ســرمایه برگزار گردد که 

بانک پارسیان این شرایط را فراهم کرده است.
به گفته ی مدیرعامل " ما خود را به اســتاندارد های بین 
المللــی نزدیک می کنیم، زیرا اعتقــاد داریم در صورت 
رفع تحریم ها، امکان فعالیــت در فضای بین المللی را 
خواهیم داشت"وپارس در افق سال 140۷ بانکی خواهد 
بود که نســبت کفایت سرمایه آن بیش از تکلیف قانونی 
۸ درصد، به بیش از 1۲ درصد خواهد رسید و همچنین 

سرمایه بانک به 100 همت خواهد رسید.
با انجام کار های تجدید ارزیابی در ســال 1404، ۲۶.۵ 
همت افزایش سرمایه خواهیم داشت و در پایان 140۵ 
ســرمایه بانک به ۷۸.4 همت خواهد رسید.پیش بینی 

می شود ســال مالی 1403 با سود 3۹.4 همت به پایان 
برسد که بخش قابل توجهی از آن محقق شده است.

از پایان ســال گذشــته حــدود ۵ همــت اوراق خزانه 
داشــته ایم که اکنون به ۸.۸ همت رســیده و البته یک 
همت اوراق نیز بازخرید شــده است و نرخ بازدهی آنها 
33 درصد اســت.در بازار بین بانکی تا سال 1400 بانک 
پارسیان گیرنده منابع بود، اما از مهرماه 1403 به قرض 
دهنده منابع تبدیل شده و هم اکنون مانده تسویه بانک 

در بازار بین بانکی مثبت 3.1 همت می باشد.
مطالبات بانک پارســیان از گروه صفا در چه مرحله ای 
قرار دارد؟ پرونده ی بزرگی است و بخشی از آن در سال 
13۹۵ مشترکا با بانک ها وصول شده )کارخانجات صفا( و 
دادگاه در حال رسیدگی است و برای بخشی از مطالبات 
رای صادر شــده و بخشی کارشناسی شده و منتظر رای 
هستیم و آقای صفا اعتراضاتی هم دارد و بخشی از اموال 
ایشان توقیف شده و، چون رای قطعی نیست، نمی شود 
اعلام کرد.آیا امکان دارد افزایش ســرمایه ها با هم انجام 
شــود؟ افزایش سرمایه از محل تجدید ارزیابی زمانی در 
نسبت های کفایت سرمایه می آید که شما از محل آورده 
نقدی یا سود انباشته افزایش سرمایه داشته باشید و در 
واقع افزایش ســرمایه از محل سود اپال مقدم است که 
لحاظ گردد.در پایان مجمع برنامه مدون بانک در اجرای 
تکالیف مقرر در ماده )۸( قانون برنامه پنج ســاله هفتم 

پیشرفت ج. ا. ا تصویب گردید.

افزایش سرمایه های وپارس در ۵ سال آینده

عبده تبریزی با اشاره به راه اندازی بازار توافقی ارز گفت: نرخ ارز در این بازار 1۸ 
درصد تفاوت قیمت با نرخ ارز غیر رسمی دارد. بنابراین می شود گفت قیمت های 

متعدد ارز یکی نخواهد شد.
به گزارش  تســنیم، حســین عبده تبریزی در همایــش »تامین مالی در دولت 
چهاردهم« گفت: پارســال که بانک مرکزی نرخ ۲3 درصد سود سپرده بانکی را 
بــه 30 درصد برای اوراق گواهی ارتقا داد و در خود دولت هم وزیر وقت اقتصاد 
موافــق آن نبود، بانک مرکزی گفت ما این را به همه موارد تســری نمی دهیم، 
البته مشخص بود مسئولان بانک مرکزی نگران نرخ ارز بودند اما اقتصاددانان این 
پرش نرخ ســود را به صلاح نمی دانستند و ناگهان رشد نرخ سودِ بدون ریسک، 

فشار مضاعفی به بازار سرمایه آورد.
عبده تبریزی گفت: در ادامه، بازگشــت به نرخ سود ســابق مطرح شد اما برای 
اقتصاددانان روشن بود که وقتی ســاختار جدیدی از نرخ ها شکل گرفته و نرخ 
های بالاتر هم امکانپذیر اســت، امکان بازگشت به نرخ های سود قبلی نبود لذا 
بهتر اســت از منافع آن بهره ببریم که شــامل بهبود وضعیت بانک ها می شود و 
دیگر رانتی در تسهیلات به کســی داده نمی شود.وی ادامه داد: نرخ تورم 30 تا 
40 درصد را نمی شــود ناگهان به ۲۲ درصد بازگرداند و فشار زیادی به بانک ها 
می آورد، بنابراین این اتفاق سبب توجه به بازار سرمایه شد، عجیب است که وام 

مســکن و وام های بلندمدت نمی توانیم بدهیم و نرخ تورم اجازه نمی دهد بانک 
مسکن وام خرید بدهد و امیدواریم نرخ بهره سامان یابد.این استاد دانشگاه اظهار 
داشــت: برای ما عجیب اســت که پول گرانقیمت کجا می رود؟ به نظر می رسد 
بیشتر بخش بازرگانی در حال جذب این نرخ وام است و بخش مسکن نمی تواند 
در ســال 1404 نرخ تورم را بگیرد و امکان پرداخت وام با نرخ های بالا را ندارد، 
بخش دیگری هم در وام های مصرفی می رود و مردم با وام های گرانقیمت موبایل 

می خرند و سفر می روند و جراحی می کنند.
وی ادامه داد: ســوال این اســت که بخش تولید چرا نمی تواند حتی با نرخ های 
گرانقیمت وام بگیرد؟ به نظر می رســد کنترل های بخــش تولید اجازه این کار 
را نمی دهــد، بخش بازرگانی این کنترل ها از جملــه کنترل قیمت ها را ندارد. 

بــه جای کنترل نرخ های تورم باید درخواســت کنیم تا از بندهایی که تولید را 
محدود کرده آزاد کنیم.این اقتصاددان گفت: درباره تک نرخی شدن ارز هم باید 
گفت ما این تجربه را در دولت سیزدهم داشتیم و دولت قبل اقدام گسترده تری 
کرد و ارز 4۲00 تومانی را برداشــت و فشار زیادی به مردم آمد، دولت به خاطر 
معیشت نمی آید 1۵ میلیارد دلار ارز ترجیحی را بردارد، اما بازار توافقی را ایجاد 
کرده اســت که البتــه هنوز هم 1۸ درصد تفاوت قیمت با نرخ ارز غیر رســمی 
دارد.وی ادامه داد: بنابراین می شــود گفت قیمت های متعدد ارز یکی نخواهد شد 
و برخی مصارف را در ســامانه نیاورده ایم و ارز ترجیحی داریم، اگر کسب و کار 
بداند هر زمان می تواند سرمایه را بیاورد و ببرد، مشکلی نیست اما روی افزایش 

قیمت دلار، مالیات می گیریم.
عبده تبریزی بیان داشــت: به نظر می رســد در شرایط فعلی شــاید روی بازار 
سرمایه حســاب باز کردن یکی از کانال هایی باشــد که پول را بیشتر در کشور 
نگــه داریــم، باید این مســیر را برویم که نرخ تعریف شــده ای بیــاورد. به طور 
مثــال نرخ ارز ســامانه توافقی را همیشــه 10 درصد زیر نــرخ ارز آزاد نگه می 
داریم، ابن باعث می شــود مکانیزم حرکت به ســمت رفتار قیمتی متوقف شود، 
 درباره ارز کالاهای اساســی هم می شــود این نســبت را نگه داریم و این مبالغ 

هرساله بالا برود.

اذعان عبده تبریزی به محقق نشدن رویاهای همتی

 دوستان وزیر اقتصاد هم پای 
 ارز تک نرخی مهر ابطال زدند 

 تعیین قیمت تنظیم بازاری 
برای برخی مواد غذایی

وزیر جهادکشــاورزی گفت: با اختیاراتی که شورای هماهنگی سران قوا به ستاد 
تنظیم بازار داده است، برای برخی از مواد غذایی و محصولات کشاورزی قرار شد 

قیمت های مشخصی اعلام شود و خارج از آنها مشمول تعزیرات شود.
به گزارش وزارت جهاد کشــاورزی، غلامرضا نوری قزلجه در جلســه شــورای 
معاونین این وزارتخانه اظهار داشــت: در روزهای اخیر اتفاقاتی در بازار پیرامون 
سیب  زمینی رخ داد که بخشی از آن جبران شد و امیدواریم این روند ادامه پیدا 
کند و قیمت ســیب زمینی به یک محدوده منطقی برســد تا مردم هزینه اضافی 

پرداخت نکنند و عده خاصی سودهای سوداگرانه به دست نیاورند.
وزیر جهاد کشاورزی با قدردانی از رصد بازرسان نظارتی در بازار گفت: یک عده 
به هر دلیلی مدام به دنبال افزایش قیمت ها هستند، هر جایی که افزایش قیمت 
غیرمنطقی است، حتما در مقابل آن خواهیم ایستاد.وی تصریح کرد: با اختیاراتی 
که شــورای هماهنگی سران قوا به ســتاد تنظیم بازار داده است، برای برخی از 

مواد غذایی و محصولات کشــاورزی قرار شــد قیمت های مشخصی اعلام شود و 
خارج از آنها مشــمول تعزیرات شود.نوری قزلجه خاطرنشان کرد: وقتی پیرامون 
یک محصول در بازار التهاب ایجاد و قیمت آن دچار نوســان می شــود ما نگران 
ضرر تولیدکننده و کشاورز می شویم و در این میان تشکل ها و اصناف نباید اجازه 

دهند بازار ملتهب شود.
وی گفت: تصمیمات برای کنترل بازار باید از مسیر کارشناسی و با دقت و جدیت 
پیش برود و حواشی نباید مانع از کار و فعالیت برای تنظیم بازار شود.وزیر جهاد 
کشــاورزی افزود: برخی تلاش داشتند تا با خرید، فاکتورهای جعلی و احتکار بر 
بازار برنج اثر بگذارند که با همکاری اســتان های شمالی و هماهنگی هایی که با 

تشکل های برنج کاران و بخش کشاورزی انجام شد، موضوع کنترل شد.
وی تصریح کرد: با فرا رســیدن ماه مبارک رمضان و کمی بعدتر آغاز سال نو به 
همراه تغییر سال و سیاست های جدید، انتظارات تورمی ایجاد می شود که زمینه 
را برای ایجاد نوسان در بازار ایجاد می کند. نوری قزلجه با تاکید بر این که اجازه 
تغییــرات غیرمنطقی و قیمت اضافی محصــولات را نخواهیم داد، گفت: با دقت 
و جدیــت موضوع نظارت بر بازارها پیگیری شــود تا مردم هیچ پرداختی اضافی 
نداشــته باشند و از سوی دیگر تولیدکنندگان نیز متضرر نشوند تا یک بازار آرام 

را برای ماه مبارک رمضان و شب عید داشته باشیم.
وزیر جهاد کشاورزی با گرامیداشت فرا رسیدن چهل و ششمین سالگرد پیروزی 
انقلاب اســلامی گفت:  دهه فجر فرصتی برای مقایسه بین گذشته و امروز است 
تــا نقاط قوت را معرفی و تقویت کرده ونقاط ضعف را برطرف کنیم؛ این فرصت 
خوبی برای ارزیابی عملکرد اســت تا بررسی کنیم که در مقابل این انقلاب، نظام 
و شهدا چگونه احساس مسئولیت کرده ایم.وی افزود: قانون اساسی ایران یکی از 
مترقی ترین قوانین اساسی در دنیا است و به مردم بها می دهد. البته هنوز خیلی 
از ظرفیت های قانون اساسی را نتوانسته ایم در جامعه به کار بگیریم.نوری قزلجه 
اظهارداشت: قانون اساسی ایران نشــأت گرفته از افکار بلند امام راحل است؛ به 
ویــژه جایگاه مهمی که مردم در این نظام دارند و نقش مهم و برجســته ای که 
امام خمینی )ره(  برای مردم قائل بودند. براســاس همین قانون اساسی، ما ملتی 
هســتیم که در دنیا مســتقل فکر می کند و حرف می زند.وی تصریح کرد: خط 
قرمز مسئولان جمهوری اسلامی در مجامع سیاسی بین المللی منافع ملی است، 
ما این عزت و اســتقلال را مدیون انقلاب و امام راحل هستیم و امروز نیز باید با 
خدمت به این نظام و این مردم خوب که همواره پای کار نظام هســتند بتوانیم 

دین خودمان را ادا کنیم.


